

In-hospital medical procedures and surgery can be expensive. Luckily, there is a way to ensure that your savings is protected from expenses of serious medical events.



## Did you know?

- Heart and cancer treatments are often lengthy and complicated, and at times require multiple visits in a year.

## Ways hospital coverage can support you



Manage on-going personal and care-related expenses, as well as lost income due to extended sick leave



Most medical insurance plans have copays, deductibles or network limitations. Some procedures and medicines are not covered



Medical insurance plans have annual limits, which can be exhausted, leaving you with no coverage for the remainder of the year

## Hospitalization benefits coverages that can be added to selected MetLife accident & health insurance plans.



### Hospitalization

- Weekly Income up to **USD 2,000** when hospitalized due to **accidents and sickness** up to **52 weeks**
- Minimum of **24hrs** of hospital confinement as **In-patient**
- Benefit is **doubled** in case admitted in Intensive Care Unit



### Extra Med

- In-hospital daily payment: Payable from the first day if you get charged for at least one day of hospitalization with a minimum benefit of **US \$100 and a maximum of US \$300**
- Long-term payments: **Up to 104 weeks** of continuous hospitalization
- Doubled daily benefits: In case of admission into the **ICU or admission due to cancer, heart attack, or stroke**
- Covered surgeries: Payment benefits for any surgery, in accordance with the schedule of surgeries included in the policy, with a minimum surgery benefit of **US \$2,000 and a maximum of US \$20,000**
- Anesthesia Benefit: **25% of the covered surgery benefit**

**Speak to a MetLife Representative to learn more about our bundled offerings.**



يمكن أن تكون الإجراءات والعمليات الجراحية الطبية داخل المستشفى باهظة الثمن. ولحسن الحظ، هناك طريقة لضمان حماية مدخراتك من النفقات الناتجة عن الأحداث الطبية الخطيرة.

## هل تعلم؟

- غالبًا ما تكون علاجات القلب والسرطان طويلة ومعقدة، وقد تستلزم في بعض الأحيان إجراء عدة زيارات في السنة.

## الطرق التي يمكن للتغطية التأمينية للمستشفيات مساعدتك من خلالها

لخطط التأمين الطبي حدود سنوية يمكن الوصول إليها، ومن ثم يُترك العميل بلا تغطية خلال الفترة المتبقية من السنة



تحتوي معظم خطط التأمين الطبي على قيود مشتركة أو خصومات أو قيود على الشبكة. ثمة بعض العمليات والأدوية غير مشمولة بالتغطية



إدارة النفقات الشخصية والمتعلقة بالرعاية الجارية، وكذلك الدخل المفقود بسبب الإجازة المرضية الممتدة



## تغطية استحقاقات الإقامة بالمستشفى التي يمكن إضافتها إلى خطط التأمين الصحي والتأمين ضد الحوادث من شركة متلايف.

### اكسترا ميد



- تعويض يومي لدخول المستشفى: يُدفع من اليوم الأول إذا تم محاسبتك على يوم واحد على الأقل من العلاج بالمستشفى بحد أدنى ١٠٠ دولار أمريكي وبحد أقصى ٣٠٠ دولار أمريكي
- دفعات طويلة الأجل: حتى ١٠٤ أسابيع من العلاج المستمر في المستشفى
- تعويض يومي مضاعف لدخول المستشفى: في حالة الدخول إلى وحدة العناية المركزة أو الدخول بسبب السرطان أو النوبة القلبية أو السكتة الدماغية
- العمليات الجراحية المغطاة: دفعة لأي عملية جراحية، وفقًا لجدول العمليات الجراحية المدرجة في البوليصا، مع حد أدنى من استحقاق للجراحة يبلغ ٢,٠٠٠ دولار أمريكي وبحد أقصى ٢٠,٠٠٠ دولار أمريكي
- منفعة التخدير: تغطية بنسبة ٢٥% من قيمة الجراحة المغطاة

### الإقامة بالمستشفى



- دخل أسبوعي يصل إلى ٢,٠٠٠ دولار أمريكي عند دخول المستشفى بسبب الحوادث والأمراض ويستمر حتى ٥٢ أسبوعًا
- الحجز في المستشفى بحد أدنى ٢٤ ساعة كمريض داخلي مقيم
- مضاعفة الاستحقاقات في حالة دخول وحدة العناية المركزة

## تحدّث إلى ممثل متلايف الخاص بك للتعرف على مجموعة عروضنا.

إخلاء مسؤولية: يرجى الرجوع إلى وثائق الحقائق الرئيسية للاطلاع على مزيد من المعلومات ومدى توافر الملحق، مع مراعاة شروط وأحكام بوليصة التأمين. معلومات سرية مسجلة الملكية.